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A M. I. Sindicatura, 

La sotasignada, M. I. Carine Montaner Raynaud consellera general no adscrita, d’acord 

amb el que disposa el capítol IV del Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma escrita. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a les despeses d’advocats pagades pel 

Govern per la seva defensa a nivell de l’afer BPA. 

Es demana al M. I. Govern 

Quin és l’import total que el Govern ha abonat en concepte d’honoraris professionals al 

despatx del Sr. Manuel PUJADAS DOMINGO (BUFET PUJADAS ADVOCATS) en defensa 

del cas BPA des de la data d’inici de la seva contractació i fins a la data d’avui. 

Tenint en compte que el procés judicial del cas BPA ha estat aturat durant molts mesos, es 

demana si durant aquest període d’aturada del procés judicial, el Govern ha pagat algun 

import al BUFET PUJADAS. En cas de resposta afirmativa, es demana precisar tots els 

imports mensuals del període en qüestió. 

El 12 de desembre del 2022 

Carine Montaner Raynaud  

Consellera general 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 

La síndica general, d’acord amb les previsions de l’article 90 del Reglament del Consell 

General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes formulades per la  

M. I. Sra. Susanna Vela Palomares, consellera general del Grup Parlamentari 

Socialdemòcrata, per escrit de data 24 d’octubre del 2022, relatives a un projecte 

urbanístic al Tarter, i publicades en el Butlletí del Consell General número 129/2022, del 

26 d’octubre. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 12 de desembre del 2022 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 
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Ministeri de Presidència, Economia i Empresa  
Resposta a la pregunta escrita amb Reg. núm. E-822-2022 

Resposta del Govern a les preguntes amb resposta escrita, amb referència reg. núm. 

E-822-2022, presentades per la M. I. Sra. Susanna Vela Palomares, consellera general 

del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, de data 26 d’octubre del 2022, relatives a un 

projecte urbanístic al Tarter. 

Preguntes que es formulen relatives a un projecte urbanístic al Tarter.  

1. Qui va convocar i preparar aquesta reunió? 

El grup Avintia va sol·licitar la reunió.  

2. Era la primera reunió o ja han existit altres amb anterioritat? En cas afirmatiu 

quantes reunions s’han celebrat i qui ha participat? 

Va tenir lloc una reunió prèvia el 14 de febrer del 2021 amb la participació de representants 

del grup Avintia.  

3. En qualitat i/o en representació de qui va assistir el Sr. Gallardo a aquesta reunió? 

En qualitat de ministre de Presidència, Economia i Empresa, segons el decret de 

nomenament del 21 de maig del 2019. 

4. Com s’arriba a tenir contactes per part del Ministeri que presideix el Sr. Gallardo 

amb Avintia? 

Tractant-se d’un projecte d’inversió estrangera que inclou un centre comercial, el grup 

Avintia contacta amb el ministeri competent en la matèria pels conductes habituals.  

5. Quins projectes d’inversió estrangera relatius a aquest grup espanyol està 

avaluant el Ministeri d’Economia? 

Cap actualment. 

6. En cas que aquest projecte de construcció tirés endavant, com l’afectaria la 

recentment aprovada Llei per a la promoció de la sostenibilitat del desenvolupament 

urbanístic i del turisme? 

Com qualsevol projecte urbanístic, estarà sotmès a la normativa en vigor.  

Andorra la Vella, 7 de desembre del 2022 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Ministre de Presidència, Economia i Empresa 




